

## Constituent General Meeting (CGM) Results

### To: Bahrain Bourse

The CGM of Silah Gulf B.S.C. (the “Company”) was held on 17/02/2026 at 11:00 AM, virtually in Manama, Kingdom of Bahrain, with a quorum of 93.35%.

The following items in the agenda have been approved:

1. Mr. Mohammed Al Qaed was appointed as Chairman of the meeting.
2. Discharge of the current Board of Directors from their seat and liabilities.
3. The conversion of the Company into a public shareholding company.
4. To set the number of Board Directors at seven (7).
5. The Corporate Governance Charter, Policies, and Manuals as listed in Section 12.7 of the Prospectus.
6. The Report on the Company’s IPO and conversion expenses related thereto
7. The Appointment/election of the Board of Directors for the coming term:

Appointed by Majority Shareholder – Marsat:

1. **Mohammed AlQaed**
2. **Nada Al Gassab**
3. **Dr. Marwa Al Sabbagh**
4. **Ghassan Abdulaal**

Elected Board Members:

5. **Khaled Alhammadi**
  6. **Mohamed Anwar Alsada**
  7. **Khaled Mattar**
8. Appointment of Authorized Signatories:
1. **Mohammed Al Qaed**
  2. **Feras Ahmed**
9. Appointment of Ernst & Young Middle East as external auditors for FY 2026 and authorizing the Board of Directors to determine their fees.
10. Appointment of Hasan Radhi & Associates Law Firm as representatives of the Company’s shareholders to sign the Memorandum and Articles of Association before the Notary Public.



## إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة التأسيسية

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأنه قد تم عقد اجتماع الجمعية العامة التأسيسية لشركة صلة الخليج ش.م.ب ("الشركة") بيوم الإثنين الموافق 17 فبراير 2026 في تمام الساعة الحادية عشرة صباحاً، حيث انعقد الاجتماع افتراضياً وذلك بنصاب قانوني بلغ 93.35%.

وقد تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال على النحو الآتي:

1. تعيين السيد/ محمد القائد رئيساً للاجتماع.
2. إعفاء مجلس الإدارة الحالي من مناصبهم وإبراء ذمتهم من مسؤولياتهم.
3. إعلان تحول الشركة إلى شركة مساهمة عامة.
4. الموافقة على تحديد عدد أعضاء مجلس الإدارة ليكون سبعة (7) أعضاء.
5. الموافقة على نظام الحوكمة والأنظمة كما هو وارد في البند 12.7 من نشرة الاكتتاب.
6. الموافقة على تقرير تحول الشركة والمصاريف المتعلقة بذلك.
7. تعيين وانتخاب مجلس الإدارة للدورة القادمة (2026 – 2029) وهم:

المعيّنون من قبل المساهم الرئيسي (شركة مرساة):

1. محمد القائد
2. ندى القصاب
3. د. مروة الصبّاح
4. غسان عبدالعال

الأعضاء المنتخبون:

1. خالد محمد الحمّادي
2. محمد أنور السادة
3. خالد محمد مطر



8. تعيين المخولين بالتوقيع عن الشركة:

1. محمد القائد
2. فراس أحمد

9. تعيين شركة إرنست ويونغ الشرق الأوسط كمدققي الحسابات للسنة المالية 2026 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
10. تعيين مكتب حسن رضي وشركاه ممثلاً عن المساهمين للتوقيع على عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة أمام كاتب العدل.

|   |                                   |   |
|---|-----------------------------------|---|
| Name  | Feras J Ahmed                     | الإسم   |
| Title   | CEO and Acting Compliance Officer | المسمى الوظيفي  |
| Company Seal ختم الشركة   |                                   | Signature التوقيع   |
|  |                                   | <br>Feras Ahmed (Feb 18, 2026 11:14:22 GMT+3) |

